



“中国政府奖学金”申请流程

Application Procedure for Chinese Government Scholarship

联系信息(Contact)

地址(Address): 中国贵州省贵阳市花溪区

贵州大学北校区

国际教育学院留学生办公室

邮政编码(Postal Code): 550025

电话(Tel.): +86 (851) 83627738

+86 (851) 88292749

邮箱(E-mail): cie@gzu.edu.cn

Chinese Government Scholarship

(GZU Autonomous Recruitment Program)

A full scholarship provided by the Chinese government to support outstanding international students for graduate studies in Guizhou University (GZU).

Program Categories, Duration and Language of Instruction

a. This scholarship only supports graduate (master's and doctoral) programs. Scholarship duration is 3 years for master's programs and 4 years for doctoral programs.

b. The teaching language is Chinese. Candidates without required Chinese language proficiency must take a 1-year elementary Chinese language study and pass the required test before entering major study. The scholarship duration covers both major study and Chinese language study.

Eligibility

To be eligible, applicants must:

- be a non-Chinese citizen in good health;
- not be a registered student who is studying in China;
- be a bachelor's degree holder under the age of 35 when applying for master's programs;
- be a master's degree holder under the age of 40 when applying for doctoral programs.

Scholarship Coverage

- a waiver of fee for registration, tuition, and basic textbooks;
- free on-campus dormitory accommodation;
- monthly living allowance (CNY 3,500 for doctoral students and CYN 3,000 for master's students);
- outpatient medical service and Comprehensive Medical Insurance

Application Procedure

1. Applicants must finish the online application in CSC Online Application System for International Students at www.csc.edu.cn/laihua or www.campuschina.org. Click Application Online, set up an account, complete the required information accurately (Agency NO. of GZU is **10657**), submit the Application Form and print a hard copy.

2. After successful application online, submit a package of complete application documents (**two copies for each document**) to GZU through express mail before the deadline. The documents shall include:

- Application Form for Chinese Government Scholarship (in Chinese or English)
- Valid passport photocopy
- Notarized highest diploma photocopy (Prospective diploma winners must submit Student Status Certificate by their current school)
- Academic transcripts
- A Study Plan or Research Proposal with a minimum of 800 words
- Two letters of recommendation by professors or associate professors
- A photocopy of the Foreigner Physical Examination Form completed in English (the original copy and attached reports should be carefully kept by the applicant. The form can be downloaded from <http://www.csc.edu.cn/laihua/dlen.aspx>)
- Applicants with valid HSK Certificate should enclose it in the application package

Note: All the documents should be provided in English or Chinese. Diplomas and transcripts in languages other than Chinese or English must be attached with notarized English or Chinese translations.

3. Mail the application package to GZU at the address below:

**College of International Education,
Guizhou University (North Campus), Huaxi District, Guiyang City,
Guizhou Province, P.R. China
Post Code: 550025 Tel.: +86 (851) 83627738**

Note: The application package should arrive at GZU before the deadline March 31. Applicants are also required to send a package of the scanned copies of all the application documents to the email address cie@gzu.edu.cn.

4. GZU will examine the qualification of the applicants and decide an enrollment list for CSC's approval. GZU will contact the final scholarship winners in July and mail the enrollment documents.

中国政府奖学金（贵州大学自主招生项目）

由中国政府向贵州大学提供的用于直接遴选和招收优秀外国青年学生来到贵州大学攻读研究生学位的全额奖学金。

资助类别、期限和授课语言

1. 本项目只招收硕士研究生和博士研究生。硕士专业学习期限为3年，博士专业学习期限为4年；
2. 授课语言为汉语，汉语水平达不到要求的申请人须在贵州大学进行1年汉语补习，考核合格后才能进入专业学习。奖学金资助期限包括专业学习和汉语补习的期限。

申请人要求

1. 非中国籍公民，身体健康；
2. 非在华学习的学生（在华毕业生毕业时间须超过一年）；
3. 学历和年龄要求：
申请攻读硕士学位者，须具有学士学位，年龄不超过35周岁；
申请攻读博士学位者，须具有硕士学位，年龄不超过40周岁。

奖学金内容

- 免交注册费、学费、基本教材费；
- 提供免费校内住宿；
- 提供奖学金生活费（博士¥3500元/月，硕士¥3000元/月）；
- 提供留学生门诊医疗服务及综合医疗保险。

申请流程

1. 申请人在奖学金信息平台 www.csc.edu.cn/laihua 或 www.campuschina.org 完成网上申请。点击“网上报名学生入口”，注册个人账户，用中文或英文完整、准确地填写网上申请信息（贵州大学机构代码为10657），完成后提交申请并打印《中国政府奖学金申请表》；

2. 网上申请成功后，将以下纸质材料（一式二份）在截止日期前寄至贵州大学：

- 《中国政府奖学金申请表》；
- 经公证的最高学历证明（应届毕业生提交由就读学校出具的在读证明和预计毕业证明）。中英文以外文本需附经公证的中文或英文翻译件；
- 学习成绩单（中英文以外文本需附公证的中文或英文翻译件）
- 来华学习或研究计划（不少于 800 字），用中文或英文书写；
- 两名教授或副教授的推荐信，用中文或英文书写；
- 《外国人体格检查表》复印件。原件及相关体检报告须保存好。（该表格可在 <http://www.csc.edu.cn/laihua/dlen.aspx> 下载）；
- 如有 HSK（汉语水平考试）证书，也须提供复印件。

3. 申请材料邮寄地址：

中国贵州省贵阳市花溪区

贵州大学北校区国际教育学院

邮政编码：550025 电话：+86 (851) 83627738

* 申请材料须在 3 月 31 日前寄达贵州大学。申请者还须将以上所有申请材料的扫描件发至邮箱 cie@gzu.edu.cn。

4. 贵州大学审核申请材料，确定录取人选并报中国国家留学基金委审核。
贵州大学将在 2015 年 7 月通知奖学金获得者，将入学材料寄达本人。